
Koulu- ja päiväkotiverkkoselvitys 2018-2030 

Kuntalaisten kuulemistilaisuus 16.5.2019 klo 18.04-19.00 

LUONNONMAA – SAARISTO 

Läsnä: 

• Kimmo Kuusimäki (pj.) 
• Timo Saario (talouspäällikkö) 
• Vesa Malin (joht. rehtori) 
• Kaisa Rantala (siht.) 
• Jouni Mutanen (kj.) 
• Eija Mäenpää (lukion rehtori) 

 
• Kuntalaisia paikalla noin 20  
• Koulutuslautakunnan jäseniä läsnä 4 

 

MUISTIO 

Sivistysjohtaja Kimmo Kuusimäki esitteli palveluverkkouudistuksen tilannetta (diat). 
Kuusimäki korosti, että nyt järjestetty tilaisuus koskettaa Luonnonmaan ja Naantalin 
keskustan alueen uudistuksia. Lisäksi Kuusimäki totesi, että kevään 2019 aikana ollut 
Luonnonmaan kaavauudistus esillä ja asiasta on järjestetty kaksi kuntalaisten 
kuulemistilaisuutta. 

Timo Saario kertoi oppilasennusteesta.  

Vesa Malin esitteli perhetalomallin toimintakaaviota. 

Kaupunginjohtaja kertoi kaupungin kaavoitustilanteesta ja rajusta muutoksesta 
väestömuutoksesta. 

 

Kuntalaisten esittämiä kysymyksiä: 

 

• Kalevanniemen kampus – rakennetaanko uutta vai peruskorjataanko vanhaan? 
• Mistä lapset tulevat Kalevanniemen kampukseen? 
• Suunnitelmat ovat kannatettavia, huoli: murrosvaiheessa on paljon lapsia. Pääseekö 

lapset samaan kouluun? Aikataulu on pyörähtänyt kovaan vauhtiin, mutta huoli on 
että lapset jäävät jalkoihin. Näkökulmana tuotiin esiin, että suunnitelman aikataulu 
pitää olla joustavaa. 

• Koulun edustaja kertoi, että koulu odottaa palveluverkkouudista. Lisäksi uusi yhteistyö 
mm. varhaiskasvatuksen kanssa pedagogisesti on koettu hyvänä. 

• Onko suunnitelmaa vuodelle 2022, että miten toimitaan saako vanhemmat valita 
jatkaako lapset keskustassa Kalevanniemen kampuksessa vai Luonnonmaan 
perhetalossa? On tärkeää, että koulupolku on eheä. 

• Luonnonmaalta matka Kuparivuoren kouluun on turvallisempi. 
• Huoltajia kiinnostaa lasten murrosvaihe eli aika ennen Perhetaloa. 



• Onko tulossa suora reitti Luonnonmaan eteläosasta Perhetaloon? 
• Mihin alueeseen kuuluu Ruonan lapset? 
• Suunnittelussa on huomioita, miten lapsilukumäärät elävät Naantalin kaupungissa. 

Miten nuoret perheet käyttäytyvät?  
• Uusi palveluverkko on vetovoimatekijä Naantalille 
• Kuparivuoren kielirikasteisteisten jako vuonna 2022? Miten jaetaan vai säilyykö luokka 

kokonaisuutena? 

 

 

 

 


